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Abstract (en)
[origin: US2023139384A1] The invention relates to a sanitary fitting for dispensing treated liquids, comprising a first control element for setting a
quantity of a liquid to be dispensed, a second control element for setting the type of liquid to be dispensed, wherein at least one of the two control
elements has several defined control positions, and a control device, which is connected to the control elements and which can be configured in
such a way that the control device can be used to assign at least one defined actuator position to a configurable quantity of a type of liquid to be
dispensed and/or a configurable type of liquid to be dispensed.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Sanitärarmatur zur Ausgabe aufbereiteter Flüssigkeiten, umfassendein erstes Stellelement zum Einstellen einer
Menge einer auszugebenden Flüssigkeit, ein zweites Stellelement zum Einstellen der auszugebenden Flüssigkeitsart,wobei zumindest eines der
beiden Stellelemente mehrere definierte Stellpositionen aufweist, undeine Steuereinrichtung, die mit den Stellelementen verbunden ist, und die
konfigurierbar ist derart, dass mittels der Steuereinrichtung zumindest einer definierten Stellelement-Position eine konfigurierbare Menge einer
auszugebenden Flüssigkeitsart und/oder eine konfigurierbare Art der auszugebenden Flüssigkeit zuweisbar ist.
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